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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

     ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΗΠΕΙΡΟΥ 
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ 
      Έδρα: Ελεούσα 
     Αρ.Αποφ.: 245 /2011 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
  Από το Πρακτικό Αρ. 13/18-07-2011  
συνεδρίασης του Δ.Σ. του Δήμου Ζίτσας. 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ 
  Μεταφορά υποσταθμού Δ.Ε.Η. Δημοτικής 
Κοινότητας Ελεούσας 

   Στην Τοπική Κοινότητα Μεταμόρφωσης της Δημοτικής Ενότητας Εκάλης του 
Δήμου Ζίτσας και στην ισόγεια αίθουσα του  Δημοτικού Καταστήματος (αίθουσα 
Πνευματικού Κέντρου) σήμερα στις 18 του μήνα Ιουλίου του έτους 2011, ημέρα της 
εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20.00΄ συνήλθε (σε εκτέλεση της υπ’ αριθ. 14/2011 
Απόφασης Δ.Σ.) το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ζίτσας, σε τακτική συνεδρίαση, 
ύστερα από την αριθμ. 18236/14-7-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
Δ.Σ., η οποία δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και 
στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό ή γνωστοποιήθηκε στον κ. 
Δήμαρχο, στους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους, στον Πρόεδρο της Δημοτικής 
Κοινότητας Ελεούσας και στους Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών 
Κοινοτήτων των οποίων θέματα που αφορούν ειδικά τις Κοινότητές τους 
συμπεριλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 
3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικών αποφάσεων. 
   Η πρόσκληση επίσης κοινοποιήθηκε ή γνωστοποιήθηκε στους λοιπούς 
Προέδρους & Εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων του Δήμου Ζίτσας και στους 
Προέδρους των Τοπικών Συμβουλίων Νέων των Δημοτικών Ενοτήτων 
Πασσαρώνος, Εκάλης και Μολοσσών.  
   Σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες κατά την 
έναρξη της συνεδρίασης οι είκοσι τέσσερις (24), δηλαδή:  

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.  
1. Παππάς Παναγιώτης, Π.Δ.Σ. 
2. Σιώζιος Κωνσταντίνος 
3. Χανδόλιας Απόστολος 
4. Γιαννόπουλος Κωνσταντίνος 
5. Μάντζιος Σπυρίδωνας 
6. Μαρκούλας Αθανάσιος 
7. Κολιούσης Ευάγγελος 
8. Γαρδίκος Βασίλειος 
9. Πάϊκας Σπυρίδων 
10. Ράρρας Φώτιος 
11. Γκαραλέας Δημήτριος  
12. Αλεξούδη-Γκαβρέση Παρασκευή  
13. Στουγιάννος Νικόλαος 

14. Παπαγγέλης Σπυρίδων 
15. Παπαδημητρίου Γεώργιος 
16. Βλέτσας Αθανάσιος 
17. Μπούτσικος Νικόλαος 
18. Δήμος Δημήτριος 
19. Κολιός Παναγιώτης 
20. Κούργιας Φώτιος  
21. Βούζας Χρυσόστομος 
22. Καραμπίνας Κωνσταντίνος 
23. Τζίμας Δημήτριος 
24. Αγόρος Κωνσταντίνος 

ΑΠΟΝΤΕΣ Δ.Σ. 
1.Μπαλτά Σταυρούλα 
2.Σταλίκας Γεώργιος  
3.-Παππάς Μάνθος   

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα.  
  Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Μπαλτά Σταυρούλα προσήλθε κατά την συζήτηση του 
έβδομου (7ου) θέματος της ημερήσιας διάταξης το οποίο προτάθηκε και συζητήθηκε 
ως πρώτο (1ο), καθώς και ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Σταλίκας Γεώργιος, ενώ ο 
Δημοτικός Σύμβουλος κ. Τζίμας Δημήτριος αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά 
την συζήτηση του 17ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 

Στη συνεδρίαση παρέστησαν: 
• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος. 
• Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Ελεούσας και Πρόεδροι των Τοπικών 

Κοινοτήτων του Δήμου. 



 2 
• Εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων.  
• Η Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων πρώην Δήμου Πασσαρώνος και πλήθος 

συνδημοτών. 
• Ο υπηρεσιακός Γραμματέας κ. Δρόσος Ιωάννης για την τήρηση των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου. 
  Μετά από την διαπίστωση της απαρτίας ο Πρόεδρος του Δ.Σ. κήρυξε την έναρξη 
της συνεδρίασης και ζήτησε από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να προταθούν 
και να συζητηθούν κατά σειρά το 7ο , 16ο, 2ο, 34ο, 12ο, 19ο, 9ο, 13ο, 18ο και 33ο θέμα 
της ημερήσιας διάταξης, κάτι το οποίο και έγινε αφού τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου και ο κ. Δήμαρχος το έκαναν δεκτό ομόφωνα. 
  Επί του 7ου θέματος της ημερήσιας διάταξης: 
  Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο κ. Δημήτριο Ρογκότη, ο οποίος  
εισηγούμενος το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε:  
  Η συζήτηση του συγκεκριμένου θέματος, το οποίο ταλαιπωρεί το Δήμο για πολύ 
καιρό, έγινε με αφορμή σχετικό έγγραφο του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 
Γυμνασίου Ελεούσας και τα αποτελέσματα συνεδρίου.  
  Ο συγκεκριμένος υποσταθμός δημιουργεί προβλήματα αφού βρίσκεται εντός 
κατοικημένης περιοχής και δίπλα ακριβώς από σχολεία, ενώ οι διαβεβαιώσεις του κ. 
Υπουργού κατά την πρόσφατη επίσκεψή μου στην Αθήνα, για αποστολή της 
επιτροπής ατομικής ενέργειας, δεν αποδείχτηκαν αληθινές.  
  Στο ρυθμιστικό σχέδιο του λεκανοπεδίου Ιωαννίνων, προβλέπεται η απομάκρυνση 
του υποσταθμού, δεν αναφέρεται όμως πουθενά πότε και που θα μεταφερθεί. 
  Όλοι μας συμφωνούμε ότι βλάπτει την ευρύτερη περιοχή, λόγω δημιουργίας 
μαγνητικών πεδίων. Όλοι μας έχουμε την θέση και άποψη για απομάκρυνση, με 
συνδυασμένες ενέργειες και κινήσεις μέσα από ομόφωνες αποφάσεις. Μαζί με την 
κοινωνία της περιοχής και όλους τους θεσμικούς παράγοντες. Πρέπει να 
υποδείξουμε ακριβώς τις θέσεις που θεωρούμε κατάλληλες και προτείνουμε να 
μεταφερθεί ο υποσταθμός, για να είναι η πρότασή μας ολοκληρωμένη. Είμαστε 
αποφασισμένοι να υλοποιήσουμε την Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Μέχρι 
τώρα δεν έχουμε πετύχει τίποτε με τις κινητοποιήσεις των μαθητών και των 
κατοίκων, αντιθέτως έχουν χάσει μαθήματα οι μαθητές των σχολείων.     
  Η πρότασή μας είναι η εξής: Κατάθεση απόψεων και δρομολόγηση εξελίξεων για  
απομάκρυνση του υποσταθμού ύστερα από ομόφωνες αποφάσεις και 
πρωτοβουλίες, επεξεργασία και έλεγχος νέων προτεινόμενων θέσεων μεταφοράς 
του, με σύμφωνη γνώμη των Τοπικών Κοινοτήτων και υποβολή συγκεκριμένης 
πρότασης για να έχουμε το θεμιτό αποτέλεσμα.  
  Ακολούθησε τοποθέτηση του επικεφαλής της παράταξης «Η ΩΡΑ ΤΗΣ ΖΙΤΣΑΣ» κ. 
Αθανασίου Βλέτσα ο οποίος ανέφερε ότι το συγκεκριμένο θέμα είναι μείζον και 
σοβαρό αφού ο υποσταθμός συνορεύει με το σχολείο και δεν έχει περιβαλλοντική 
αδειοδότηση. Αναφέρθηκε στη συνέχεια στις ενέργειες που έγιναν από την 
προηγούμενη Δημοτική Αρχή του πρώην Δήμου Πασσαρώνος για μεταφορά του 
υποσταθμού σε περιοχή της Τ.Κ. Βουνοπλαγιάς, μακριά από το χωριό, απ’ όπου 
εξυπηρετείται όλο το λεκανοπέδιο Ιωαννίνων και πρότεινε, θεωρώντας δεδομένη την 
αρνητική επίδραση στην υγεία των μαθητών αλλά και των κατοίκων της περιοχής, 
την απομάκρυνση του υποσταθμού και την νόμιμη λειτουργία του μακριά από 
κατοικημένες περιοχές. Για την επίτευξη του στόχου αυτού πρότεινε την άσκηση 
πίεσης και την κατάθεση συγκεκριμένης πρότασης στη Δ.Ε.Η. με την οποία θα 
διατυπώνεται η διάθεση της Δημοτικής Αρχής για δωρεάν παραχώρηση χώρου και 
διενέργεια με έξοδα του Δήμου γεώτρησης προκειμένου να αποδειχθεί η επάρκεια 
γείωσης του υποσταθμού. Από την πλευρά της η ΔΕΗ να υποχρεωθεί να προβεί 
στην άμεση σύνταξη μελετών για το νέο υποσταθμό και μέσα από συνεργασία να 
γίνει στην συνέχεια η εκτέλεση του έργου. Σε περίπτωση που δεν ευδοκιμήσει η 
προσπάθεια αυτή να ξαναεπανέλθει το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για λήψη 
περαιτέρω αποφάσεων.   
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 Ο επικεφαλής της παράταξης «ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Χρυσόστομος Βούζας 
στην τοποθέτησή του, τόνισε ότι δεν έχουν αποδειχτεί  επιστημονικά μέχρι σήμερα 
βλαβερές επιπτώσεις στην υγεία των ανθρώπων από την λειτουργία υποσταθμών 
και την διέλευση δικτύων υψηλής τάσεως από κατοικημένες περιοχές. Παρόλα αυτά, 
είπε ότι συμφωνεί με την απομάκρυνση του υποσταθμού. Σύμφωνα όμως και με 
παλαιότερη πρότασή του και θεωρώντας ότι η μεταφορά του υποσταθμού, την 
συγκεκριμένη χρονική περίοδο της οικονομικής κρίσης και της επικείμενης 
ιδιωτικοποίησης της ΔΕΗ, δεν μπορεί να γίνει, πρότεινε να αξιώσει ο Δήμος και να 
δρομολογηθεί άμεσα η απομάκρυνση των μαθητών από το συγκεκριμένο σχολείο, 
σε νέο το οποίο θα κατασκευαστεί διά μέσω ΟΣΚ ή από την ίδια την ΔΕΗ και θα 
λειτουργήσει ως ενεργειακό σχολείο.  
  Ο επικεφαλής της παράταξης «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμας 
Δημήτριος τόνισε ότι ως παράταξη διαφωνούν ριζικά γιατί έχοντας ως βασική 
προτεραιότητα την προστασία του ανθρώπου και του περιβάλλοντος, θεωρούν το 
πρόβλημα πολιτικό το οποίο εξυπηρετεί τα συμφέροντα του κεφαλαίου και των 
επιχειρηματιών. Πρότεινε δε την δημιουργία ενιαίου φορέα ενέργειας και απαίτησε 
από την κυβέρνηση να ζητήσει από την Δ.Ε.Η. την άμεση απομάκρυνση του 
υποσταθμού.  
  Ο Δήμαρχος κ. Δημήτριος Ρογκότης κλείνοντας την συζήτηση του θέματος και 
λαμβάνοντας υπόψη τις τοποθετήσεις των επικεφαλής των παρατάξεων τόνισε ότι η 
Δημοτική Αρχή θα απευθυνθεί εγγράφως στα συμβούλιο των  Τοπικών Κοινοτήτων  
προκειμένου να εκφέρουν γνώμη για την μεταφορά του υποσταθμού στα όριά τους.    
  Στη συνέχεια πρότεινε την αποστολή σχετικού κειμένου σε όλους τους αρμόδιους 
φορείς όπου θα διατυπώνονται οι απόψεις του Δήμου και θα αξιώνεται η 
απομάκρυνση του υποσταθμού  και εφ’ όσον η διαδικασία αποδειχθεί χρονοβόρα να 
προηγηθεί η απομάκρυνση  των σχολείων σε νέα θέση, που θα κατασκευαστούν με 
δαπάνες της Δ.Ε.Η. 
     
  Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά, το οποίο 
αφού έλαβε υπόψη του την παραπάνω εισήγηση και τις σχετικές τοποθετήσεις    
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
 

 1.- Την απομάκρυνση του υποσταθμού της Δ.Ε.Η. από την Δ.Κ. Ελεούσας.  
  2.-Την επεξεργασία και τον έλεγχο νέων προτεινόμενων θέσεων μεταφοράς του, με 
γνωμοδότηση των Τοπικών Κοινοτήτων όπου ανήκουν. 
  3.-Εφ’ όσον η διαδικασία αποδειχθεί χρονοβόρα να προηγηθεί η απομάκρυνση  
των σχολείων σε νέα θέση, όπου θα κατασκευαστούν με δαπάνες της Δ.Ε.Η. 
  Μειοψηφούντων των Δημοτικών Συμβούλων της παράταξης «ΛΑΙΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμα Δημητρίου και κ. Αγόρου Κων/νου. 
  Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «Η ΩΡΑ ΤΗΣ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Αθανάσιος 
Βλέτσας, Νικόλαος Μπούτσικος, Δημήτριος Δήμος, Παναγιώτης Κολιός, Γεώργιος 
Σταλίκας και Φώτιος Κούργιας σύμφωνα με δήλωση του κ. Βλέτσα, συμφωνούν με 
την απομάκρυνση του υποσταθμού, την επεξεργασία και τον έλεγχο των νέων  
προτεινόμενων θέσεων μεταφοράς του, με γνωμοδότηση των Τοπικών Κοινοτήτων 
όπου ανήκουν, διαφωνούν όμως με την απομάκρυνση των σχολείων σε νέα θέση. 
     Η Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  245/2011 
    Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως: 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 
 
 
 

ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
 

  
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ. 

Τ.Υ. 
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Ακριβές Απόσπασμα 

Μ.Ε.Δ. 
 
 

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
Υπηρεσιακός Γραμματέας 

Δημοτικού Συμβουλίου 
 

 


	      Έδρα: Ελεούσα
	Ακριβές Απόσπασμα

